
 

Obec Bacúch 
Hlavná 279/43, 976 64 Bacúch 

______________________________________________________ 
 

Napísaná v  Bacúchu dňa 22.02.2024 

 

Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 
 

Z  9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bacúchu konaného dňa 22.02.2024 o 17.00 hod.  v 

zasadacej  miestnosti obecného úradu. 

 

Predsedajúci – starosta obce : 

Ing. Michal Chovanec 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva: 
 

P r í t o m n í : 
 

Ing. Milan Boroš, Ján Kán,  Stanislav Jančo,  Ing. Michal Kán, PhD., Tomáš Medveď  , Ing. Martin 

Nikel 

 

N e p r í t o m n í : 

Jana Bevelaquová  

 

O s p r a v e d l n e n í : 

Jana Bevelaquová   

 

O s t a t n í   p r í t o m n í  : 

 

Marta Zlúkyová – zapisovateľka 

 

 

 

1. Program   :  
 

1.Otvorenie 

2.Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.Voľba návrhovej  komisie 

5.Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva 

6.Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023 

7.Informácia o činnosti obecného úradu  

8.Správa o stave majetku obce a  záväzkov k 31.12.2023 

9.Rozpočtové opatrenie 1/2024 

10.Interpelácia poslancov 

11.Diskusia 
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1. Otvorenie 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce Ing. Michal Chovanec. Privítal 

prítomných. Oznámil, že obecné zastupiteľstvo bolo  zvolané  v stanovenom termíne,  poslanci 

obecného zastupiteľstva boli na to včas upozornení. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu 7 

poslancov obecného zastupiteľstva sú  prítomní 6 poslanci. Jana Bevelaquová bola ospravedlnená.   

Zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom 

zriadení uznášania schopné.   

     Na  úvod rokovania oznámil, že obecný úrad bude robiť zvukový záznam pre potreby OcÚ . 

 

2. Schválenie programu  zasadnutia obecného zastupiteľstva obec Bacúch  

 

Predsedajúci predniesol návrh programu obecného zastupiteľstva a dal hlasovať za schválenie  

programu  zasadnutia.  

 

Uznesenie číslo 87 zo dňa 22.02.2024 : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

schvaľuje  

program 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bacúch  

 

Hlasovanie: 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Predsedajúci   predniesol návrh na určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

 

Uznesenie číslo 88 zo dňa 22.02.2024 : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

určuje  

a) Marta Zlúkyová za zapisovateľa zápisnice   

b) Ing. Milan Boroš, Ján Kán za overovateľov zápisnice 

 

Hlasovanie: 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 
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Zdržali sa: 0 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

 

Predsedajúci  predniesol návrh na určenie predsedu a členov  návrhovej komisie 

 

Uznesenie číslo 89 zo dňa 22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

volí  

Ing. Martin Nikel za predsedu návrhovej komisie, Tomáš Medveď  a Ing.  Michal Kán, PhD.  za 

členov návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 

 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

5. Kontrola  plnenia uznesení  

 

Kontrolu plnenia uznesení nebola - hlavná kontrolórka Ing. Bridišová sa zasadnutia nezúčastnila – 

bola ospravedlnená.  

6. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

Správu hlavného kontrolóra prečítal starosta obce. Správa je zverejnená na  internetovej stránke obce. 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh uznesenia a predsedajúci  dal hlasovať: 

 

Uznesenie číslo 90 zo dňa 22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

berie na vedomie 

správu hlavného kontrolóra obce Bacúch o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

Hlasovanie: 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 
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(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

7 . Informácia o činnosti obecného úradu 

 

Starosta podal informácie o činnosti obecného úradu. 

 

-  bola predložená monitorovacia správa k projektu kompostérov z Envirofondu za rok 2023 

-  bola preložená monitorovacia správa k projektu podpory kompostovania z POD za rok 2023 

-  odsúhlasená posledná platba k podpore opatrovateľskej služby, finálna správa 

-  Národný projekt  NP TOS - prebehlo zúčtovanie podpory opatrovateliek za december 

-  prebieha kontrola žiadosti o platbu za autobusovú zastávku pri pomníku 

-  začala kontrola VO na workoutové ihrisko, čaká sa na odsúhlasenie zo strany PPA 

-  prebieha kontrola VO k zatepleniu KD, prebieha podpisovanie dodatku k dotačnej zmluve 

-  pripravujeme sa na zapojenie do nových projektov podpory opatrovateľskej služby 

- voľby na prezidenta SR sa budú v obci Bacúch konať v priestoroch materskej školy z dôvodu 

zatepľovania budovy kultúrneho domu, predpokladá sa, že aj pri voľbách do europarlamentu 

-   do konca februára by mala byť hotová PD k rozšíreniu kapacity MŠ (2-triedna prevádzka) 

- dotácia z plánu obnovy na priehradu Tajch bola zamietnutá zo strany obce, z dôvodu 

nedostatočného pokrytia finančných prostriedkov na rozpočet projektu, 

-  obec Bacúch bola zaradená na rok 2024 do investičného plánu StVS na rekonštrukciu vodovodu 

ulice Lúčka. 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh uznesenia a predsedajúci  dal hlasovať: 

 

Uznesenie číslo 91 zo dňa  22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

berie na vedomie 

informáciu o činnosti obecného úradu v nasledovnom členení: 

-  bola predložená monitorovacia správa k projektu kompostérov z Envirofondu za rok 2023 

-  bola preložená monitorovacia správa k projektu podpory kompostovania z POD za rok 2023 

-  odsúhlasená posledná platba k podpore opatrovateľskej služby, finálna správa 

-  Národný projekt  NP TOS - prebehlo zúčtovanie podpory opatrovateliek za december 

-  prebieha kontrola žiadosti o platbu za autobusovú zastávku pri pomníku 

-  začala kontrola VO na workoutové ihrisko, čaká sa na odsúhlasenie zo strany PPA 

-  prebieha kontrola VO k zatepleniu KD, prebieha podpisovanie dodatku k dotačnej zmluve 

-  pripravujeme sa na zapojenie do nových projektov podpory opatrovateľskej služby 

- voľby na prezidenta SR sa budú v obci Bacúch konať v priestoroch materskej školy z dôvodu 

zatepľovania budovy kultúrneho domu, predpokladá sa, že aj pri voľbách do europarlamentu 

-   do konca februára by mala byť hotová PD k rozšíreniu kapacity MŠ (2-triedna prevádzka) 
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- dotácia z plánu obnovy na priehradu Tajch bola zamietnutá zo strany obce, z dôvodu 

nedostatočného pokrytia finančných prostriedkov na rozpočet projektu, 

-  obec Bacúch bola zaradená na rok 2024 do investičného plánu StVS na rekonštrukciu vodovodu 

ulice Lúčka. 

Hlasovanie: 

 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

8. Správa o stave majetku obce a  záväzkov k 31.12.2023 

Zápis o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov k 31.12.2023 je zverejnený na internetovej 

stránke obce 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh uznesenia a predsedajúci  dal hlasovať: 

 

Uznesenie číslo 92 zo dňa 22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch  

berie na vedomie 

správu ústrednej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce, pohľadávok a záväzkov 

k 31.12.2023. 

 

Hlasovanie: 

 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

9. Rozpočtové opatrenie 1/2024 

 

Starosta prečítal dôvodová správa, ktorú predložila ekonómka  obce. Správa je zverejnená na 

internetovej stránke obce.  

 

V zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov (ďalej len zákon) navrhujem vykonať rozpočtové opatrenie  v súlade  s 
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§ 14 ods. 2 písm.  a) až d) zákona – povolené prekročenie a viazanie výdavkov a písm. d) povolené 

prekročenie a viazanie finančných operácií : 

 

A.Upraviť kódy na kapitálové investície v sume 323.594 eur zo štátnych zdrojov na štátne 

účelové fondy (Envirofond) v projekte Zníženie energetickej náročnosti na budovu KD. 

B.Navýšiť/upraviť výdavky z fondu rozvoja na kapitálové investície v sume 5.800 eur: 

-Výstavba ciest 2.000 eur 

-Projektový manažment – Zníženie energ. náročnosti KD 3.000 eur 

-Spoluúčasť Workoutové ihrisko 800 eur 

C.Upraviť príjmy z EF na kapitálové investície o 24.947 eur: 

-Workoutové ihrisko 15.186 eur 

-Autobusová zastávka 9.761 eur 

D.Upraviť kapitálové výdavky: 

-Autobusová zastávka 9.761 eur 

-Workoutové ihrisko 15.986 eur 

-Komunikácie (cesta k ČOV) 2.000 eur 

-Projektový manažment -Zníženie energ. náročnosti KD 3.000 eur. 

 

Bežný rozpočet vyrovnaný v sume 531.340 eur a kapitálový schodkový v sume 237.831 eur. 
 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh uznesenia a predsedajúci  dal hlasovať: 

 

Uznesenie číslo 93 zo dňa 22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

schvaľuje 

v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov (ďalej len zákon)  vykonať rozpočtové opatrenie  v súlade  s § 14 ods. 2 

písm.  c) zákona – povolené prekročenie a viazanie výdavkov a písm. d) povolené prekročenie 

a viazanie finančných operácií  rozpočtovým opatrením č.  1/2024. Bežný rozpočet vyrovnaný 

v sume 531.340 eur a kapitálový schodkový v sume 237.831 eur. 

 

Hlasovanie: 

 

Počet všetkých poslancov : 7 

Prítomní poslanci: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel )                                                                                              

Hlasovali za: 6 

(Ing. Milan Boroš, Tomáš Medveď, Stanislav Jančo, Ing. Michal Kán, PhD., Ján Kán, Ing. Martin Nikel  )     

Proti : 0 

Zdržali sa: 0 

 

10. Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu vystúpil 

 poslanec Ing Michal Kán PhD. : 
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- je potrebné od neplatičov, ktorí si dlhodobo neplatia dane a poplatky za odpad vymáhať nedoplatky. 

Starosta – obec postupuje v zmysle zákona o správe daní. Obec má teraz právomoc neplatičovi 

zadržať vodičský preukaz. 

poslanec Tomáš Medveď : 

- osvetlenie na multifunkčného ihriska nie je dokončené . Teraz opäť nesvieti cca na 4 miestach. 

Obec musí mať v  zásobe náhradné aby sa mohli v prípade potreby vymeniť. 

starosta  -  verejného osvetlenie na mutifunčnom ihrisku sa musí  opravovať z plošiny. 

-opýtal sa či boli zakúpené siete na multifunkčné ihrisko .  

  starosta – zatiaľ zakúpené neboli. Zakúpené boli tie bránky so sieťami na hokej. 

-opýtal sa či je vypracovaná náplň - harmonogram prác pre sociálny podnik aby to zas nebolo len 

kosenie a čistenie jarkov. Poslanci to riešili už  minulý rok a stále to nie je. Jeden zo zamestnancov  

sociálneho podniku je stále práce neschopný. Do sociálneho podniku  by sa mali zamestnať ľudia, 

ktorí by aj chodili do roboty a hlavne aby bolo za nimi vidieť niečo urobené a neboli by len na 

papieri. Treba vyhlásiť výberové konanie pokiaľ v obci nie sú vhodní zamestnanci .Výsledok práce 

sociálneho podniku je nulový. Pluhovanie snehu a tiež mulčovanie trávy je nepostačujúce. Je 

potrebné to robiť operatívne. Malo by sa zvážiť, či by pluhovať nemohol opäť p. Betka, ktorý 

pluhoval veľa rokov a nikdy nebol žiaden problém. Musíme to riešiť už teraz. Ak sa v obci aj niečo 

urobí, tak sa to poriadne nedokončí. Zrušila sa zastávka ale už sa to neupravilo. Oplotenie pri 

pomníku je 60 rokov staré , nič sa s tým nerobí , je to na hanbu. Hasiči – objekt sa opravil ale dvor je 

v dezolátnom stave, nepokosené. Členovia  by sa mali postarať o priestory, ktoré užívajú. Všetky 

objekty obce sú v dezolátnom stave a nič sa s tým nerobí. Cenník prenájom obecných priestorov je 

potrebné aktualizovať.  Akcie ktoré boli aj na Silvestra vo vestibule sú súkromné, alebo verejné ? 

Nehlásili sa v rozhlase, tak predpokladá, že boli súkromné. V  záležitosti zakúpenia osobného 

automobilu pre obecný úrad, mal starosta urobiť nejaký cenový prieskum. Sme asi jediná obec, ktorá 

používa  a platí súkromné auto. 

poslanec Ing. Milan Boroš : 

ohľadom sociálneho podniku- 2/3 sociálnych podnikov sú ziskové a dokážu robiť služby aj pre iné 

subjekty.  Musí byť vypracovaný časový harmonogram prác a musí sa tomu niekto venovať každý 

deň. Ak sa nebude dodržiavať harmonogram, tak to bude fungovať ako do teraz. Ohľadom tých 

poplatkov navrhuje aby finančná komisia  urobila rešerš všetkých poplatkov a do budúceho 

zasadnutie vypracovala nový cenník poplatkov za prenájom a služby. A tiež aby poslanci poverili  

finančnú komisiu na  vypracovaním cenovej ponuky na zakúpenie auta pre obec. Opýtal sa ako to 

vyzerá s tou IBV. 

Starosta -  včera bolo zverejnené  na internetovej stránke a na úradnej tabuli verejnou vyhláškou 

územné rozhodnutie stavby IBV ulica Nová. Po právoplatnosti začneme riešiť preložku so SSD a  

dajú sa vypracovať projekty pre stavebné povolenie.  

 

11. Diskusia 

 

 Občania  : 

- na pluhovanie snehu  je obecný traktor slabý. Keď pluhovala p. Betka, ten pluhoval aj celú noc     

  a ráno nikdy nebol problém.   

- na ihrisku by sa mohla spevniť plocha, kde sa naberá nakosená tráva 
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- zvážať plastový odpad by stačilo 1x za dva alebo 3 mesiace 

- ohľadom zberného dvora, či sa tam môže zvážať stavebný odpad 

- chcú aby sa urobilo prestrešenie na ihrisku, len dve malé stavby, obec by riešila len administratívu  

- ako je to s ČOV , bude sa tam môcť zvážať odpad so žúmp ? 

- je potrebná riešiť občana, ktorý zbiera odpad , a  ukladá ho už aj na strechu svojho domu 

- dosypať piesok na multifunkčnom ihrisku  

- na treningovej ploche ihriska chcú urobiť ihrisko pre deti, kde bude tabuľa – vstup na vlastné riziko  

  a od starostu  chcú aby od lesov sponzorsky získala 3,5 m3 guľatiny – materiál na ihrisko 

Starosta : 

 - separovaný odpad nám rieši organizácia zodpovednosti výrobcu ENVI- PAK,  

-  zberný dvor sa rieši 

-   prestrešenie na ihrisku sa bude riešiť povolenie podľa projektu 

-  do ČOV sa odpad so žúmp môže zvážať len v obmedzenej miere – sú to mŕtve kultúry 

-   občan, ktorý nám do obce znáša odpad sa rieši neustále 

-   piesok sa na multifunkčné ihrisko dosype 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh uznesenia a predsedajúci  dal hlasovať: 

 

Uznesenie číslo 94 zo dňa 22.02.2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bacúch 

ukladá 

finančnej komisii, aby do budúceho zasadnutia OZ pripravila nový cenník prenájmov  verejných 

priestorov a služieb a spravila prieskum trhu na cenovú ponuku vo veci prehodnotenia zakúpenia 

osobného auta pre obecný úrad. 

 

12. Záver 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným za ich účasť a  ukončil rokovanie zastupiteľstva. 

 

Zápisnicu zapísala : Marta Zlúkyová 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

Ing. Milan Boroš 

 

Ján Kán 

 

 

 

 

             Ing. Michal Chovanec 

                                                                                                                   starosta obce 

 


